
 
 
Vesterkærets Skoles Skolebestyrelse 

 
Der indkaldes til skolebestyrelsesmøde onsdag d. 2. oktober 2019 kl. 17.00 – 
19.30. 
 
Mødedeltagere: Gustav, Oline, Malene, Hanne, Mikkel, Anna, Rakel, Pia, Lone, 
Laila, Kasper, Kai, Michael og Kasper 
 
Afbud: Oline 
 
Dagsorden: 

1. Godkendelse af referat fra 5/9-
19 

 

B Vi godkendte referatet i slutningen af 
sidste møde. 
 

2. Godkendelse af dagsorden 
-Punkter til eventuelt? 
 

I Et spørgsmål fra bestyrelsesmedlem 
 
 

3. Nyt fra elevrådet? I Elevrådet spørger ind til mikrobølgeovne i 
klasserne. Skoleleder forklarer, at der er to 
ovne i spisekælderen til at varme mad. 
Det bliver ikke aktuelt med ovne i 
klasserne. Herefter følger en samtale om 
elevernes ønsker, klatrevæg, trampolin 
mm. Skoleleder informerer om den 
økonomiske virkelighed i forhold til 
investeringer. Elevrådet fortæller, at der er 
nedsat et udvalg, som skal stå for at 
arrangere turneringer mm. for skolens 
elever. Her er arbejdet allerede godt i 
gang 
 

4. Princippakke for Vesterkærets 
Skole 
 

D/B Vi dedikerer tiden på mødet til arbejdet 
med principperne, så vi efterfølgende kan 
bringe dem i spil i forhold til skolens virke. 
Forud for mødet får I tilsendt en samlet 
princippakke til gennemlæsning. (Den 
tilgår i løbet af weekenden). Det er vigtigt, 
at principperne tones i en 
skolebestyrelsesretning som afspejler 
skolebestyrelsen på Vesterkærets Skole. 
 
Efter kommentarer og ændringer forventer 

vi, at princippakken er klar til brug. 😊 

 
Formanden for skolebestyrelsen motiverer 
punktet og forklarer bevæggrunde bag 
udkast til den endelige princippakke. 
Herefter gennemgås principperne punkt 
for punkt med plads til perspektiver, 



 
dialog, ændringsforslag mm. De er Nu 
revideret og endelig princippakke 
præsenteres senere. Der kommer 
fremadrettet et arbejde med at udarbejde 
et princip omhandlende 
inklusionsgrundlag 

5. Formanden orienterer I  
 

6. Meddelelser 
 

I Skoleleder informerer om, at grundet 
besparelser er planlagte investeringer i 
møbler/inventar udskudt. Endvidere 
informeres om, at der er ansat to 
viceskolechefer på forvaltningsniveau og 
forvaltningens nye struktur og hvorledes 
Vesterkærets Skole indgår i denne. Sidst 
informeres om besparelser på budgettet, 
besparelser for kommende år.   

7. Eventuelt 
 

I Spørgsmålet er, om der er nok fokus på 
piger på tekniske uddannelser? 
Skoleleder informerer om, at det har vi på 
nuværende tidspunkt ikke. 
Efterfølgende drøftelse om emnet. 
Information fra formanden om 
samarbejdet om at udarbejde en ny 
hjemmeside. 
 

8. Kommende møde 2/10 
 

I Implementeringsproces af principper for 
elever, forældre og personale 
Skoleårets fokus i et 
skolebestyrelsesperspektiv 

D: drøftelse, I: information, B: beslutning 

 
Venlig hilsen 
 
Gustav Vernal Kasper Cramer Engebjerg 
Formand  Skoleleder 


	Vesterkærets Skoles Skolebestyrelse

